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دستغیب به دست غیب نشینان سپرده شد
ياد اين شهيد]آیت الله دستغیب[ در دل عاشقان فضيلت و ملت وفادار ايران 

زنده اســت. مســجد و محراب و منبر شيراز نغمه ملكوتى اين شهيد راه اسلام را از 

ياد نمى برند. درس هاى انسان ســاز ايشان كه در قلب انسان هاى متعهد غوغا برپا 

مى كرد جاويدان اســت. دستغيب به دستِ غيب نشينان ملكوت سپرده شد و در 

آغوش رفيق اعلى آرميد. او نمرده؛ كه زندگانى جاويد در جرگه پرده نشينان قدس و 

عاشقان لقاء اللَه يافت.
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نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

اصلاح طلبان باید جواب بدهند
چرا نتوانسته اند انتظارات مردم را برآورده کنند

سرویس سیاسی-
اصلاح طلبان به رغم هیاهوی بســیار و خودستایی های شــان اما حالا که به جولانگاه عمل رسیده اند نشان داده اند که 
میان شعار و ادعاها  تا توانایی های ایشان فاصله بسیار است؛ این نکته را محسن هاشمی رئیس شورای شهر تهران دیروز در 

یکی از روزنامه های اصلاح طلب نوشته است.
محسن هاشمی دیروز در روزنامه سازندگی نوشت: »...آنچه اتفاق افتاده این است که اصلاح طلبان آمادگی لازم برای 
داشتن چنین قدرتی را  نداشتند و این قدرت به صورت یکباره در بسیاری از شهرهای ایران به دست آمده است و از نظر 
عملگرایی اصلاح طلبان کم آورده اند. روی این نقیصه باید به صورت جدی کار شود زیرا برطرف نشدن آن می تواند به اعتماد 

و اقبال جامعه نسبت به اصلاح طلبان و معتدلان اثر بگذارد.«
رئیس شورای شهر تهران همچنین نوشت: »اصلاح طلبان و میانه روها می توانند بگویند دولت انتظارات مردم را برآورده 
نکرده است و در نتیجه اصلاح طلبان صدمه خورده اند ولی هم اینک اصلاح طلبان در بسیاری از شهرها در رأس امور هستند. 

آنها هم باید به این سؤال جواب دهند که چرا خودشان نتوانسته اند به انتظارات مردم پاسخ دهند.« 
توجیهاتی برای موج سواری

عباس عبدی در روزنامه اعتماد نوشت: »...آنان که منتقد این نکته هستند که چرا تحلیلگران و روشنفکران؛ اعتراضات 
ایران را با خواستی رادیکال همراه می دانند ولی موارد مشابه یا حتی بدتر در فرانسه را پدیده ای به نسبت عادی می دانند؟ به 
نظر بنده ریشه این اعتراض و نقد را باید متوجه رفتار ساختار سیاسی کرد، زیرا چنین برداشتی از اعتراضات را در عمل نحوه 
مواجهه نگاه امنیتی با آن رواج می دهد...اعتراض منتقدان حکومت واردتر است که چرا اصولگرایان و حکومت که این کارها را 
در فرانسه محکوم می کنند در ایران تعابیر دیگری را بر اعتراض کنندگان بار کرده و از برخورد با آنان حمایت هم می کنند؟«
نویسنده خوب بلد است که دست پیش بگیرد که پس نیفتد. همین مدعیان اصلاح طلبی اند که برای نمونه، بر اعتراضات 
دی ماه 96 موج سواری و برای سیاسی جلوه دادن آن تقلا کردند، در شرایطی که ریشه آن اعتراضات اقتصادی و معیشتی 
بود اما اینکه نویسنده ادعا کرده کوچک ترین حرکت اعتراضی در ایران به رسمیت شناخته نمی شود، در حالی است که وزیر 

کشور چندی پیش در گفت وگو با روزنامه ایران تصریح کرد که در کشور بطور روزانه تجمعات اعتراضی برگزار می شود.
در بخش دیگری از این یادداشــت آمده اســت: »...مخالفان نظام نیز می کوشند هر اتفاقی را به نحوی در جهت تایید 
خودشان تفسیر و تحلیل کنند مثلا برخی نویسندگان چپ کوشیدند که در اعتراضات اخیر نیشکر هفت تپه، افکار و عقاید 
خود را به خواست کارگران تعمیم دهند... ولی فراموش نکنیم که همین افراد نیز جزو این کشور هستند و به میزانی که 
از دایره سیاست بیرون انداخته شده اند، آنان هم خواه ناخواه در مسیر بیان اینگونه تحلیل ها قرار خواهند گرفت. بنابراین 
نفس اینکه بخش قابل توجهی از روشنفکران و تحلیلگران چنین برداشتی از اعتراضاتی محدود دارند، حتی اگر اشتباه هم 
باشد]![ نشانه فاصله زیاد آنان از عرصه سیاست است در واقع به نوعی نتیجه حذف آنان از سیاست و عرصه عمومی است.« 
اینکه نویسنده در تحلیلی سطحی، علت موج سواری مخالفان نظام بر اعتراضات را »حذف و بیرون انداختن آنان از 
سیاست« می داند، طبیعی است. وی لفظ پرداز خروج از حاکمیت بوده! در نتیجه به اختیار، خود را از دایره سیاست ورزی 

در جمهوری اسلامی بیرون برده.
وی درباره اینکه روشنفکران اقدامات پلیس در ایران را خشونت دانسته و محکوم می کنند ولی در برابر اقدامات مشابه 
در غرب سکوت پیشه می کنند و اینکه این رفتار دوگانه است یا خیر، نوشته: نه لزوما]![ زیرا ما در درجه اول در برابر جامعه 

و مردم و حکومت خودمان مسئولیت داریم. به علاوه محکوم نکردن به معنای تایید کردن نیست.«
استدلال نویسنده درباره علت رفتار دوگانه منور الفکرها آنقدر مضحک است که جا دارد اساتید منطق دسته جمعی 
خودکشــی کنند. مســئولیت مدعیان اصلاح طلبی اتفاقا در درجه اول در برابر جامعه و مردم و حکومت خودمان نیست؛ 
مسئولیت و ماموریت اصلی آنها بزک غرب و آمریکا است. بر همین اساس است که خشونت در ایران را باید جار بزنند اما 
نسبت به خشونت در غرب سکوت کنند و درباره علت این سکوت هم بگویند که ما در درجه اول در برابر جامعه و مردم و 

حکومت خودمان مسئولیت داریم و محکوم نکردن به معنای تایید کردن نیست!
چاقوی تحریف اصلاح طلبی به جان جملات رئیسی افتاد

»خدا رحم کرد من رئیس جمهور نشدم که دلار 5 هزار تومان شود« این جمله دو روز پیشِ حجت الاسلام و المسلمین 
رئیسی در پاسخ به سؤال یکی از دانشجویان دانشگاه شهید بهشتی بود که از وی پرسید »فکر می کنید اگر رئیس جمهور 

می شدید، وضع کشور بهتر از این بود؟«
روزنامه اعتماد اما دیروز تیتر یک خود را به عبارت »خدا رحم کرد من رئیس جمهور نشدم« اختصاص داد و ادامه جمله 
را حذف کرد. اینکه ادامه جمله به مذاق همکاران خوش نیامده و دقیقا از وسط آن را برش زده اند، حتما قابل درک است 
چون آقای روحانی گفته بود خیال مردم از بابت قیمت دلار راحت باشد! اما با انتخاب این عبارت تقطیع شده به عنوان تیتر 

یک، غیرحرفه ای بودن و غرض ورزی خود را با هم جار می زنند.
همچنین لازم به یادآوری است که همین طیف موسوم به اصلاح طلب در ایام انتخابات ریاست جمهوری و برای ترساندن 
مردم در نهایت بی اخلاقی فیلمی ساختند که مضمون آن براساس رمالی و کف بینی این طیف بود. گوینده در آن فیلم 
فضای چندماه کشور را پس از انتخابات تشریح می کرد؛ البته در حالی که سیدابراهیم رئیسی به ریاست قوه مجریه انتخاب 
شده است. بعد گوینده فضایی سیاه و مغموم از جامعه را به مدد تصاویر و متن انتخابی به خورد مخاطبان می دهد و در 

جایی از آن می گوید دلار اکنون به نزدیک 8هزار تومان رسیده است!!
ضمن آنکه این موضوع که اگر تصور می کنید که اگر فلانی رئیس جمهور می شد آیا وضعیت بهتر بود از آن حرف هایی 
است که از فرط بی اساسی معمولا در پاسخ آن سکوت می کنند. چرا که اگر این مبنا قرار گیرد باید از دولتمردان فعلی و 
مدعیان اصلاحات پرســید که شما که نقدهای بسیاری به برخی مدیران و رئیس جمهورهایی که هم قبیله شما نبوده اند 

داشته اید آیا فکر می کنید اگر شما بودید وضعیت بهتر می شد؟!
خدا رو شکر که برجام هست؛ اگر نبود چه می شد؟!

روزنامه زنجیره ای آرمان در یادداشتی به قلم یکی از مدعیان اصلاحات به اظهارات اخیر حجت الاسلام رئیسی پرداخته 
و نوشته است اگر برجام نبود وضع بدتر از این بود!

در بخشی از این یادداشت آمده است: اکنون یک توافق بین المللی انجام شده و قطعنامه ای هم سازمان ملل وضع کرده 
است که تمام قطعنامه های صادره علیه جمهوری اسلامی ایران را ملغی اعلام کرده است. این قطعنامه 1+5 و سایر کشورها 
را ملزم کرده است تا با ایران در حوزه هسته ای همکاری داشته باشند. اگر آقای رئیسی شخص اول اجرایی کشور می شدند...
وقتی که آقای دونالد ترامپ از برجام خارج می شود و ایران را به دلیل اجرا و پایبندی به برجام مورد مؤاخذه قرار می دهد و 
تحت فشار می گذارد، احتمالا آقای رئیسی هم به سخنان و عقاید خود جامه عمل می پوشاندند؛ یعنی به برجام تن نمی دادند. 
در ادامه این یادداشت تصریح شده است: اکنون که به ظاهر روسیه و چین در کنار ایران هستند، کشور در وضعیت کنونی 
قرار دارد، حال اگر در برابر فشار تحریم های ترامپ، چین و روسیه و اتحادیه اروپا و غیره هم با ایران همکاری نمی کردند و 

در جبهه ترامپ قرار می گرفتند، در چنین شرایطی چه وضعی حاکم می شد؟ 
نویسنده افزوده است: اکنون که تیم مذاکره کننده و برخی گروه های داخلی هنوز به برجام معتقدند، وضع چنین است. 
حال اگر همه غرب و متحدان ظاهری ایران علیه کشور، دست همراهی و همکاری به ترامپ می دادند، ایران در چه شرایطی 
قرار می گرفت؟ماجرای این یادداشت حکایت توپی است که در دوره یکی از سلاطین زیر نظر یکی از وزرا ساخته شده بود 
و در مراسمی قرار بود از این توپ رونمایی شود، در هنگام رونمایی توپ به جای آنکه در نقطه دور دستی افتاده و دشمن 
فرضی را قلع و قمع کند میان خودی ها افتاده و آنها را تار و مار کرد و این وزیر بخت برگشته گفت: اعلیحضرتا! این توپ 

وقتی که خودی ها را به این وضع دچار ساخته ببین با دشمن چه می کند!
نویسنده می گوید با برجام وضعمان به این صورت است اگر نبود چه می شد؟! در حالی که باید بگویند نتیجه مثبت 

برجام برای ملت از جمله برداشته شدن تحریم ها که وعده اش را داده بودند چه شد؟!
افزایش 2برابری قیمت مسکن درکارنامه خالی دولت

روزنامه همشهری در مطلبی نوشت: »بازار مسکن در یک سال گذشته با رشد دوبرابری میانگین قیمت ها مواجه شده 
است. در پایان آبان ماه امسال قیمت هر متر مربع زیربنای مسکونی در شهر تهران به 9 میلیون و 180 هزارتومان رسید. در 
این شرایط یک واحد مسکونی 75 متری، به عنوان الگوی مصرف مسکن 690 میلیون تومان معامله می شود. در حالی که 
در آبان ماه پارسال همین واحد 75 متری فقط 360 میلیون قیمت داشت. نتیجه این اتفاق تضعیف بیش از پیش قدرت 

خرید متقاضیان بازار مسکن و افزایش طول دوره انتظار خانوارها برای خانه دارشدن است«.
گفتنی است روحانی-خرداد 92- در جریان رقابت های انتخابات ریاست جمهوری گفته بود: »تامین مسکن ارزان برای 
جامعه جزو برنامه های دولت تدبیر و امید است«. روحانی همچنین در همان روزها تاکید کرد: »مسئله مسکن در اولویت 
دوم جوانان ]برای ازدواج[ است که به آن توجه ویژه ای دارم. همین مشکل اقتصادی بسیاری از ازدواج ها را به طلاق رسانده 
است«. روحانی در سال 92 علیرغم انتقادهایی که به طرح مسکن مهر داشت در چندین نوبت قول داد که تا پایان فعالیت 
دولت یازدهم، طرح مســکن مهر تکمیل خواهد شــد.اما با آغاز به کار دولت یازدهم، هیچ نشانه ای مبنی بر عزم دولت در 

ساخت مسکن مشاهده نشد. متاسفانه این روند در دولت دوازدهم نیز ادامه پیدا کرد.
عباس آخوندی وزیر مستعفی راه و شهرسازی و روحانی در سال های گذشته در اقدامی عجیب مدعی شدند که دولت 
وظیفه ای برای ســاخت مســکن ندارد. برای نمونه روحانی-خرداد 95- گفت: »اصولاً، احداث فرودگاه، کشیدن خط آهن، 
ســاخت مسکن یا احداث اتوبان به عهده دولت نیست بلکه دولت موظف به بهبود شرایط سرمایه گذاری و فضای کسب و 

کار و ارتقای روابط کشور با دولت های خارجی است تا امکانات لازم برای سرمایه گذاری بخش خصوصی را فراهم آورد«.
این اظهارنظر تامل برانگیز در حالی است که در فصل سوم قانون اساسی و زیر فصل »حقوق ملت« اصل سی و یکم 
با تاکید بر این که داشتن  مسکن  متناسب  با نیاز، حق  هر فرد و خانواده  ایرانی  است، دولت  را موظف کرده  با رعایت  اولویت  

برای  آنها که  نیازمندترند به  خصوص  روستانشینان  و کارگران  زمینه  اجرای  این  اصل  را فراهم  کند.
آخوندی، وزیر مستعفی و ناکارآمد راه و شهرسازی در 5 سال وزارت خود نه تنها مسکن مهر را به اتمام نرساند بلکه 

حتی ماکت مسکن اجتماعی را که بارها در مدح آن سخن گفته بود را هم نساخت. 
آنچه بدیهی است اینکه کارنامه دولت در حوزه های مختلف از جمله حوزه مسکن، خالی است و از طرفی دیگر گویا 
ژنرال های!! دولت تدبیر و امید با میانگین سنی بالا هر کدام تعریفی موافق با پسند خود از دولت و تکالیف و وظایف آن دارند.

رئیس  قوه قضائیه:

ایران، مقتدرانه پیگیر تحركات تروریست ها و حامیان آنهاست

 FATF استاد برجسته درس خارج حوزه گفت: همانطور که قبلا گفتم
یک قرارداد عبری، عربی، غربی اســت، توقع بود با عنایت بیشتری در 
مجلس بررسی می شد. ما نظر خود را گفتیم تا فردا تاریخ قضاوت نکند 

که سکوت کردیم.
آیت الله نوری همدانی در ابتدای درس خارج فقه در مســجد اعظم قم، ضمن 
بیان شاخصه های انقلاب اسلامی از دیدگاه امام راحل که اسلام ناب و ظلم ستیزی 
و احیای فرهنگ ایثار و شهادت، خودباوری و مقابله با استکبار است، بیان داشت: 

این انقلاب هدیه الهی است و باید با قدرت از آن محافظت کرد.
این مرجع تقلید افزود: چطور می شود با آمریکا که همه کارنامه اش علیه ایران 
اســت قرارداد بست، کشوری که همیشه علیه ملت ایران تحریم و تهدید و جنگ 

داشت.
به گزارش فارس، وی تصریح کرد: چطور می توان قرارداد مبارزه با تأمین منابع 
مالی تروریست را امضاء کرد و تعیین مصداق با آمریکا باشد؟ آمریکایی که عربستان 
و صهیونیســت را که دائم مشغول کشتار هستند تروریست نمی داند، اما حزب الله 

لبنان را تروریست معرفی می کند.
آیت الله نوری همدانی ادامه داد: خلاصه انسان نمی تواند هم گرایش به استکبار 
داشته باشد هم گرایش به اسلام، امیدوار هستیم شورای نگهبان با دقت این موضوع 

را بررسی کند تا با شرع و قانون اساسی مخالف نباشد.
اســتاد برجســته درس خــارج حوزه اظهار داشــت: رهبری هــم فرمودند 

کنوانسیون هایی که در غرب طراحی می شود، تصویب نکنید.
وی گفــت: همانطور که قبلا گفتــم FATF یک قرارداد عبری، عربی، غربی 
است و با شاخصه های انقلاب منافات دارد و با احترام به نمایندگان محترم، توقع 
بود با عنایت بیشــتری بررسی می شد. ما نظر خود را گفتیم تا فردا تاریخ قضاوت 

نکند که ما سکوت کردیم.
این مرجع تقلید وضعیت کنونی معیشت مردم را بسیار ناراحت کننده دانست 
و از مسئولان تقاضا کرد با یک مدیریت صحیح و نظارت کامل مشکلات را جدی 

و سریع حل کنند.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اینکه نالایق بودن برخی مسئولان  اشرافی و عافیت طلب نباید به 
پای ناکارآمدی نظام نوشته شود، گفت: مشکلات امروزی نتیجه بی توجهی 

به سند چشم انداز ۲0 ساله است.
حجت الاســلام مجتبی ذوالنور در گفت وگو با رسا، با اشاره به کارآمدی نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران، گفت: کسانی که از ناکارآمد بودن نظام دم می زنند، 

علم و آگاهی ندارند و تنها اظهاراتی نابه جا و غلط را بر زبان خود جاری می کنند.
وی ادامه داد: نظام جمهوری اســلامی در طول 40 ســالی که از عمر انقلاب 
اســلامی می گذرد، علیرغم همه تحریم های شدید توانسته است کارهای سخت، 

دشوار و ناممکن را ممکن کند.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به اینکه نالایق بودن برخی مسئولان  اشرافی و عافیت طلب نباید به پای ناکارآمدی 
نظام نوشته شود، ابراز داشت: مشکلاتی که در کشور وجود دارد، از این جهت است 
که برخی مدیران و مسئولان تفکرات فردی، انحطاط فکری و فرهنگی داشته و از 

پشتکار لازم برای پیشبرد اهداف انقلاب برخوردار نیستند.
نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: اگر مشکلی امروز 
در جامعه مشاهده می شود، از این جهت است که برخی مسئولان به سند چشم انداز 

20 ساله توجه نکردند و تدابیر موجود در آن را به اجرا در نیاوردند.
حجت الاسلام ذوالنور با بیان اینکه نخبگان و متخصصان جامعه باید برای تکمیل 
ســند الگوی اسلامی ایرانی پیشرفت به پا خیزند، مطرح کرد: امیدواریم نخبگان و 
متخصصان نظرات کارشناسی شده و شایسته خود را در این زمینه ارسال کرده و 

به شکوفایی هرچه بیشتر این سند کمک کنند.

عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: بانک مرکزی لابی 
قوی در مجلس دارد و همین امر باعث شــده تا تحقیق و تفحص از این 

نهاد به تاخیر بیفتد.
احمد امیرآبادی فراهانی در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان درباره به تاخیر 
افتادن تحقیق و تفحص از بانک مرکزی، اظهار داشت: معتقدم که هیئت رئیسه مجلس 
و کمیسیون اقتصادی در زمینه به جریان انداختن تحقیق و تفحص از بانک مرکزی 

کم لطفی بسیاری می کنند.
وی افزود: طبق آیین نامه، هیئت رئیسه باید در زمان مشخصی موضوع تحقیق 

و تفحص را به کمیسیون بفرستد تا روال قانونی این امر انجام شود.
عضو هیئت رئیســه مجلس تصریح کرد: متاسفانه بانک مرکزی لابی قوی در 
مجلس شــورای اســلامی دارد و همین امر باعث شده تا تحقیق و تفحص از این 

نهاد به تاخیر بیفتد.
امیرآبادی فراهانی گفت: معتقدم که دولت و مجلس باید از تحقیق و تفحص ها 
استقبال کنند، چرا که این امر بسیاری از تهمت زنی ها و دروغ گویی ها در جامعه را 

از بین برده و حقیقت اصلی را اطلاع مردم می رساند.
وی ادامه دارد: بسیار متعجبم که چرا بانک مرکزی تلاش می کند تا به هر نحوی 

که شده مورد تحقیق و تفحص قرار نگیرد.
گفتنی اســت، چندی پیش طرح تحقیق و تفحص از بانک مرکزی در زمان 
تصدی ســیف، در کمیسیون اقتصادی مجلس تصویب شد و بر همین اساس این 
کمیســیون، تحقیق و تفحص از عملکرد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران در 
پنج ســال گذشته را تصویب کرد اما با گذشت بیش از 4 ماه از زمان تصویب این 
 موضــوع، تحقیق و تفحــص از بانک مرکزی هنوز به صحن علنی مجلس راه پیدا 

نکرده است.

رویترز با اشاره به عضویت رژیم صهیونیستی در FATF نوشت که این 
اقدام می تواند به رژیم صهیونیستی کمک کند تا سیاست هایش را علیه 

دشمنان منطقه ای اش پیش ببرد.
به گزارش تسنیم به نقل از رویترز، رژیم صهیونیستی به عنوان عضوی از یک 
نهاد بین دولتی مربوط به مبارزه علیه پولشویی و تامین مالی تروریسم پذیرفته شد.
رویترز نوشــت که این اقــدام می تواند به رژیم صهیونیســتی کمک کند تا 
سیاســت هایش را علیه دشــمنان منطقه ای اش پیش ببرد. گروه ویژه اقدام مالی 
رژیم صهیونیستی را به عنوان عضو سی و هشتم پذیرفت. ایران دشمن اصلی رژیم 
صهیونیستی تحت بررسی دقیق این سازمان مستقر در پاریس قرار دارد. اسرائیل 
همچنین با قدرت های جهان برای قطع تامین مالی حزب الله و حماس، دشمنان 

لبنانی و فلسطینی خود همکاری می کند.
شلامیت وگمن رتنر، رئیس  بخش ضد پولشویی و تامین مالی تروریسم وزارت 
دادگستری رژیم صهیونیستی گفت: پیوستن به FATF یک هدف ملی استراتژیک 
اســت. این کار به بخش مالی اسرائیل اجازه می دهد راحت تر در اقتصاد بین الملل 

عمل کند.
وی گفت: یک عامل منحصر به فرد دیگر این است که برای اولین بار اسرائیل 
می تواند در وضع قوانین بین الملل در زمینه تامین مالی تروریسم و پولشویی شرکت 

داشته باشد. قوانینی که در هر واقعه ای مشمول آن می شود.
گروه ویژه اقدام مالی اعلام کرد که اسرائیل از فوریه 2016 یک ناظر در سازمان 
بوده است و ترفیع آن به عنوان عضوی از گروه به دنبال یک ارزیابی دوطرفه موفق 

صورت گرفته است.
مارشال بیلینگسلی، رئیس آمریکایی FATF گفت: طی روند تقاضا، اسرائیل 

تعهد خود را به یکپارچگی سیستم مالی نشان داد.

آیت الله نوری همدانی:
FATF یک قرارداد 

عبری، عربی، غربی است

حجت الاسلام ذوالنور:
نالایقی برخی مسئولان عافیت طلب و  اشرافی 

نباید به پای انقلاب نوشته شود

امیرآبادی:
لابی قوی در مجلس مانع از تحقیق و 

تفحص از بانک مرکزی است

رژیم صهیونیستی عضو FATF شد

رئیس  قوه قضائیه گفت: دست های پشت 
پرده حادثه تروریستی چابهار مطمئن باشند 
که جمهوری اسلامی با اقتدار به آنان پاسخ 

خواهد داد.
به گزارش روابط عمومی قوه قضائیه، آیت الله 
صادق آملی لاریجانی در جلســه مسئولان عالی 
قضایی با اشاره به عملیات تروریستی روز پنجشنبه 
در چابهار گفت: همه می دانیم که این حرکت های 
تکفیری - وهابی از کجا نشات می گیرد و چه کسانی 
پشت آن هستند. در صدر حامیان آشکار این اقدامات 
تروریستی، آمریکا و رژیم غاصب صهیونیستی حضور 
دارند و برخی دولت های مرتجع منطقه نیز به عنوان 
ابزار آمریکا و رژیم صهیونیستی، دست به حرکات 
مزدورانــه و موذیانه ای علیه ملت ایران می زنند که 
البته جمهوری اســلامی با اقتدار، این تحرکات را 

پیگیری خواهد کرد.
آملی لاریجانی با اشاره به هلاکت برخی عوامل 
این اقدام تروریستی، از تعقیب سایر افراد دخیل در 
ایــن عملیات خبر داد و افزود: ضمن مجازات همه 
عوامل مرتبط با این حادثه، دست های پشت پرده 
چنین اقداماتی نیز مطمئن باشــند که جمهوری 

اسلامی با اقتدار به آنان پاسخ خواهد داد.
روند توسعه چابهار 

با یک عملیات کور متوقف نمی شود
وی، خلاءهای امنیتی در مرز پاکستان را یکی از 
منفذهای سوءاستفاده تروریست ها برای بر هم زدن 
امنیت و آسایش در کشورمان دانست و اظهار داشت: 
از مدت ها قبل در چابهار، یک حرکت توســعه ای 
همه جانبه آغاز شــده است و هدف چنین اقدامات 
ایذایی نظیر آنچه در پنجشــنبه گذشــته رخ داد، 
متوقف کردن این روند توسعه است اما دشمنان مثل 

همیشه دچار اشتباه محاسباتی هستند و بی تردید با 
مقاومت و حمایت مردم، توطئه های دشمنان نقش 
بر آب می شــود و این قبیل اقدامات کور که از نظر 
نظامی نیز فاقد هرگونه ارزش عملیاتی است به هیچ 

عنوان نمی تواند مسیر توسعه چابهار را سد کند.
رئیس  قوه قضائیه از نیروهای نظامی، انتظامی 
و امنیتی نیز خواست که مانند همیشه با هوشیاری 
هر چه تمامتر، تحرکات دشمنان در این مناطق را 
رصد کنند و مانع از تکرار این قبیل حوادث شوند.

جهاد علمی توأم با بصیرت
مهم ترین وظیفه امروز دانشجویان است

آملی لاریجانی در ادامه با بزرگداشت 16 آذر 
روز دانشــجو، به جنبش های دانشجویی موثر در 
پیروزی انقلاب اسلامی اشــاره کرد و گفت: امروز 
نیز دانشــجویان در تولید علم که از اساسی ترین 
ارکان اقتدار کشــور است، نقشی کلیدی دارند و از 
نظر سیاسی و اجتماعی نیز مسئولیت بزرگی را به 

دوش می کشند.
وی با تاکید بر ضرورت ارتقای سطح بصیرت 
دینی و فهم سیاســی و اجتماعــی برای حرکات 
دانشجویی پیش برنده و مترقی در کشور، ادامه داد: 
تولید علم علاوه بر آنکه به خودی خود نوعی کمال 
محسوب می شود، اقتدار کشور را نیز به دنبال دارد 
و جهاد علمی از بزرگ ترین مســئولیت هایی است 
که امروز باید مورد توجه همگان بویژه نسل جوان و 
دانشجویان عزیز قرار گیرد. البته نباید فراموش کرد 
که اگر علم و دانش توأم با بصیرت دینی، سیاسی و 
اجتماعی و همچنین تهذیب و تزکیه نفس نباشد، 
می تواند همانند آنچه در جنگ جهانی دوم رخ داد، 
به ابزاری برای کشتار صدها هزار انسان تبدیل شود و 
در واقع، تکنولوژی به جای آنکه در خدمت آرامش و 

آسایش انسان ها قرار گیرد، زندگی آنان را نابود سازد.
حوادث فرانسه، تصویری تمام قد 
از معیارهای دوگانه جهان سلطه

رئیس  قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنان 
خود با اشاره به جنبش موسوم به »جلیقه زردها« 
در فرانسه و اعتراضات گسترده ضدسرمایه داری در 
این کشور، برخورد دولت و پلیس فرانسه با شهروندان 
معترض را »خشــن« توصیف کرد و گفت: حرکت 
اعتراضی علیه ســرمایه داری که امروز در فرانسه 
شــاهد آن هستیم، در سایر کشورهای اروپایی نیز 
جریان خواهد یافت زیرا فشار بی عدالتی هرگز در 
یک نقطه ســاکن نمی ماند و بالاخره افرادی که از 
ظلم سرمایه داری لجام گسیخته به ستوه آمده اند، 

آرام نخواهند نشست.
آملی لاریجانی با اشاره به کشتار، ضرب و شتم 
و بازداشت معترضان در فرانسه، رهبران کشورهای 
اروپایی را به خویشتن داری در برخورد با مردم خود 
توصیــه کرد و افزود: در اعتراضات دی ماه ســال 
گذشته در ایران که به دنبال مطالبات برحق عده ای، 
متأسفانه برخی با سوءاستفاده از فضای ملتهب، به 
دنبال موج ســواری بودند و آشــوب به پا کردند، 
مسئولان همین کشورهای غربی و از جمله فرانسه 
غوغا به پا کردند و مدام »ابراز نگرانی« می کردند. شما 
برخورد پلیس فرانسه با مردم را ببینید؛ همین مقدار 
هم که منتشر می شود کافی است تا بتوانید دروغ 
بودن ادعاهای غرب در پاسداشت حقوق شهروندی 

را به راحتی درک کنید.
وی ادامــه داد: این اعتراضات و برخوردها اگر 
در جایی غیر از یک کشور غربی بود، تا کنون پای 
سازمان ملل و وزارت خارجه کشورهای مختلف به 
میــان آمده بود و همه فریاد حمایت از مردم ســر 

می دادنــد اما اکنون که حــدود چهار هفته از این 
اعتراضات در فرانسه می گذرد، شاهد بایکوت اخبار 
این رویدادها از ســوی اختاپوس رسانه ای غرب و 
سکوت نهادهای بین المللی در قبال برخورد خشن 
هزاران پلیس مجهز به خودروهای زرهی با معترضان 
هســتیم. این رفتار، تصویری تمام قد از معیارهای 
دوگانه جهان سلطه در عرصه »عمل« و »خبر« را 
پیش روی وجدان عمومی جهان قرار می دهد و به 
صراحت می گوید که »مهم نیســت چه اتفاقی رخ 
می دهد بلکه مهم این است که در کجا رخ می دهد«.

تحقق پیش بینی رهبر انقلاب 
درباره رسیدن موج بیداری به اروپا

رئیس  قوه قضائیه با اشاره به فرمایش های مقام 
معظم رهبری درخصوص موج بیداری اسلامی، گفت: 
رهبر معظم انقلاب سال ها قبل پیش بینی کرده بودند 
که موج بیداری اسلامی در کشورهای اسلامی ساکن 
نخواهد ماند و به اروپا نیز سرایت خواهد کرد. امروز 
با توجه به اعتراضاتی که در قلب اروپا شــاهد آن 
هستیم، می بینیم که پیش بینی مقام معظم رهبری 
در حال تحقق است و سرنوشت محتوم بی عدالتی 
ناشی از سرمایه داری لجام گسیخته، اعتراضاتی است 

که گریبان حامیان ظلم به مستضعفان را می گیرد.
آملی لاریجانی ابراز امیدواری کرد که رهبران 
اروپایی سر عقل بیایند و با مردم خود و سایر کشورها 
نه بر مبنای آنچه از سوی نظام سرمایه داری به آنها 
دیکته می شود بلکه بر اســاس ارزش های انسانی 
برخورد کنند. براســاس این گزارش، ادامه بحث و 
بررسی پیرامون »دستور العمل نظارت و پیگیری 
احیای حقوق عامه« در دستور کار دیروز مسئولان 
عالی قضایی قرار داشــت و مــواد دیگری از آن به 

تصویب رئیس  قوه قضائیه رسید.

فرمانده نیروی هوافضای سپاه گفت: ما 
توانمندی ساخت موشک با بردهای بلندتر 
را داریم. عــدد ۲000 کیلومتر وحی منزل 
نیست، محدودیتی از نظر فنی و یا قراردادی 

درخصوص برد موشک ها نداریم.
به گزارش فارس، سردار امیرعلی حاجی زاده 
فرمانده نیروی هوافضای ســپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی، طی سخنانی در جمع دانشجویان دانشگاه 
علم و صنعت اظهار داشت: یکی از معضلات اساسی 
ما مشکل تحریم اقتصادی و نظامی بوده است، اما 
امروز ما موشک و پهپاد و انواع تجهیزات را داریم 
و علت این خودکفایی، دنبال کردن نگاه انقلابی 

و در راس بودن افراد انقلابی در این حوزه است.
فرمانده نیروی هوافضای سپاه گفت: برخی 
فکر می کنند اگر ما موشک، هسته ای و یا حضور 
در منطقه نداشته باشیم، مشکل آمریکا با ما حل 
می شــود، درحالی که اینها همگی بهانه است و 
می خواهند این را از دست ما خارج کنند تا پس 

از آن بتوانند به راحتی به ما تهاجم کنند.

سردار حاجی زاده با اشاره به اوضاع سال های 
اخیر سوریه و حضور ایران در این کشور برای مقابله 
تروریسم، اظهار داشت: سوریه تنها کشوری است 
که در طول دوران دفاع مقدس از ما حمایت کرد 
و حتی اولین گروه از متخصصین موشکی ما در 

سوریه آموزش دیدند.
در سوریه و عراق نمی جنگیدیم 

در همدان، کرمانشاه و تبریز درگیر بودیم
وی گفت: اگر ما با داعش در شهرهای سوریه 
و عراق نمی جنگیدیم، این ویروس حتما ایران را 
فرا می گرفت و باید در همدان و کرمانشاه و تبریز 

می جنگیدیم.
فرمانده نیروی هوافضای سپاه تاکید کرد: به 
دلیل حضور منطقه ای و قدرت دفاعی و سرمایه 
اجتماعی مان قدرتمندیم و این برای ما قاعده و 
وزن ایجاد کرده که حتما باید آن را حفظ کنیم.

سردار حاجی زاده افزود: همه این موارد با نگاه 
انقلابی ایجاد شده است. دشمنان بلد هستند که 
چگونه جنــگ روانی ایجاد کنند و از افراد فریب 

خورده و عوامل داخلی استفاده می کنند.
وی افزود: باید همچون گذشته با ایستادگی، 
عمــل انقلابی و مبارزه بی امــان، اهداف انقلاب 
اسلامی را پیش ببریم. کشوری که آرمان، رهبر و 

ملت بزرگ دارد، محکوم به پیروزی است.
فرمانده نیروی هوافضای ســپاه در ادامه این 

نشست به سؤالات دانشجویان پاسخ داد.
وی در پاسخ به این سؤال که »صنعت فضایی 
و حال و هوای کنونــی این حوزه در چه وضعی 
اســت؟«، گفت: حرکت در حــوزه فضایی خوب 
شروع شــد اما چندسالی است که متوقف شده. 
البته کارهایی انجام شده اما شتاب گذشته را ندارد.
حاجی زاده افزود: در ماه های گذشته اقداماتی 
شــده و امیدواریم با صحبت هایی که در جلسات 
با مســئولین انجام شده، در ماه های آینده شاهد 

اتفاقات خوبی باشیم.
وی با بیان اینکه در حوزه فضایی پیشرفت هایی 
که حاصل شد منشاء آن بخش نظامی است، گفت: 
وضعیت رضایت بخش و مطلوب نیســت. در این 

مسئله 50 درصد مســئولیت به عهده نظامیان 
اســت که آماده است و 50 درصد دیگر بر عهده 
دستگاه هایی است که می خواهند از این صنعت 

استفاده کنند.
فرمانده نیروی هوافضای سپاه تاکید کرد: از 
این فرصت استفاده و اعلام می کنم اگر در صنعت 
غیرنظامی که با گلوگاه یا مشکلی مواجه هستند، 
اعــلام کنند تا راه حلی بــرای آن پیدا کنیم و ما 

آمادگی زیادی داریم.
فرمانده نیروی هوافضای سپاه درخصوص برد 
موشک های بالستیک ایران نیز خاطرنشان کرد: 
ما توانمندی ساخت موشــک با بردهای بلندتر 
را داریم. عدد 2000 کیلومتر وحی منزل نیست 
اما آنچه تا به امروز درخصوص آن تصمیم گیری 
شــده بر اساس نیاز ماست. بسیاری از پایگاه های 
دشمن در فاصله 300-400 کیلومتری و مرحله 
بعــدی در فاصله 700-800 کیلومتری اســت. 
محدودیتی از نظر فنی و یا قراردادی درخصوص 

برد موشک ها نداریم.

سردار حاجی زاده در دانشگاه علم و صنعت:

منعی برای افزایش برد موشک هایمان نداریم 

مشاور رهبر معظم انقلاب در امور بین الملل 
با  اشاره به هجوم ناجوانمردانه و نابخردانه به 
یمن و محاصره ظالمانه مردم این کشور، تاکید 
کرد:پایان دادن به این تجاوز ظالمانه وظیفه 

همه جهان اسلام است.
علی اکبر ولایتی صبح دیروز با حضور در جمع 
شخصیت ها، علماء و اندیشمندان جهان اسلام، در 
نخستین نشست شــورای مرکزی کنگره جهانی 
محبان اهل بیت)ع( با  اشاره به عامل مهم وحدت 
در جهان اســلام افزود: آنچه همه این دیدگاه ها را 
به صورتی عمیق و مستحکم به یکدیگر پیوند داده 
است، کتاب خدا، نبوت حضرت ختمی مرتبت )ص( 

و محبت اهل بیت)ع( است.
معامله قرن خیانتی در حق ملت فلسطین

وی در بخشی از ســخنان خود اظهار داشت : 
امت اســلامی این روزها، از رنج و محنت بســیار 
در عذاب اســت. »فلسطین«، همچنان در اسارت 
است و مردم بزرگ آن، پرچم دفاع از امت اسلامی 
را مظلومانه بر دوش می کشــند. مسئله فلسطین، 
این روزها با توطئه ای دیگر از سلســله توطئه های 
جهانی دست و پنجه نرم می کند. »معامله قرن«، 
عنوان خیانت دیگری اســت که در حق این ملت 
روا داشته شده است و البته با این تفاوت که گویی 
 همکاری برخــی با آن خیانت، از خفا به علن بدل 
شده است. ولایتی ادامه داد : امت اسلامی، شراکت 
در این خیانت را از سوی هر کسی که باشد نخواهد 

بخشــید، فراموش نخواهد کرد و خائنان به مسئله 
فلسطین را در همیشه تاریخ، مجازات خواهد نمود، 
هرچند که کید دشمنان و خیانت برخی کوته خردان، 
هرگز به نتیجه نخواهد رسید و ملت فلسطین که 
چندین دهه، پرچم مبــارزه و مقاومت را بر دوش 
کشیده است، همچنان آن را بر افراشته نگه خواهد 
داشت و فرجام کار از آن مؤمنان و متقیان خواهد بود.
مشــاور رهبر معظم انقلاب در امور بین الملل 
تاکید کرد : از سوی دیگر در آمریکا فردی به عنوان 
رئیس جمهــور حضور دارد که واقعیت سیاســت 
توطئه آمیز این دولت را از همیشه آشکار تر نموده 

است. وی در بخش دیگری از این سخنرانی تاکید 
کرد: ایالات متحده آمریکا، دیر زمانی است که دیگر 
نمی تواند، سیطره خود بر روند امور را حفظ کند و به 
اهداف خود در عرصه بین الملل و البته به طور خاص 
در منطقه خاورمیانه دست یابد و لذا اقدامات خود را 
در راستای »النصر بالرعب« پیش می برد و در واقع 
می خواهد با ایجاد هراس و وحشت در میان رقبا و 
مخالفان، ایشان را به تسلیم وادارد، حال آنکه این 
رعب انگیزی مانند کوبیدن بر طبل است، آوازهای 

بلند، اما درونی تهی دارد.
ولایتی گفت: گذر زمان نشان داد که در چهل 

سال گذشــته، این مدعی جهانی، نتوانسته است 
سیاســت های خود را بر دیگــران تحمیل کند و 

زین پس نیز چنین خواهد بود.
وی همچنین گفت: امت اســلامی، هم اینک 
در فتنه های مختلف درگیر اســت. پایان دادن به 
خونریزی میان مسلمانان، امری واجب و وظیفه ای 
اسلامی - انسانی اســت، فتنه ای که با جنگ های 
نیابتی و بــه راه انداختن گروه های تروریســتی و 
افراطی و تکفیری برای تضعیف و تجزیه کشورهای 
اسلامی از سوی دشمنان به راه افتاده هست و هر 
چند که به اهداف خود دست نیافته و نخواهد یافت 
اما کشورهای اسلامی و ملت های مسلمان منطقه را 

مورد هجمه و انواع جنایت ها قرار داده است.
مشــاور رهبر معظم انقلاب در امور بین الملل 
گفــت : در این میان، مســئله یمن هم بیش از هر 
موضــوع دیگری دل های مســلمانان و البته همه 
جهانیان آزادی خواه را به درد آورده است.هجومی 
ناجوانمردانه و البته نابخردانه و محاصره ای ظالمانه 
بر ملت یمن تحمیل شده است. فاجعه ای انسانی در 
این کشور به وجود آمده که میلیون ها انسان مظلوم 

را در آتش کینه آن نابخردان، گرفتار کرده است.
وی تصریح کرده است: پایان دادن به این تجاوز 
ظالمانه وظیفه همه جهان اســلام است و تنها از 
طریق گفت وگو میان طرف های مختلف یمنی حل 
 و فصل می گــردد و البته پیروزی برای ملت یمن 

خواهد بود.

ولایتی در نشست شورای مرکزی کنگره جهانی محبان اهل بیت)ع(:

پایان دادن به جنگ ظالمانه سعودی در یمن
وظیفه همه جهان اسلام است

سرویس اجتماعی-
ســخنگوی قوه قضائیه در پاســخ به 
ســؤال خبرنگاری درباره سرنوشت شکایت 
رئیس دولت اصلاحات از مدیرمسئول روزنامه 
کیهان گفت: تا کنون این شــکایت را پیدا 

نکرده ایم.
سال هاست که هر از چند گاهی خبر شکایت 
رئیس دولت اصلاحات از مدیر مسئول روزنامه کیهان 
در رسانه ها مطرح می شود اما عجیب آنکه تا کنون 

این شکایت رنگ واقعیت به خود نگرفته است.
پــس از فتنــه ســال 88 بود که حســین 
شریعتمداری مدیر مسئول کیهان پرده از ماجرایی 
برداشت که توجه فضای سیاسی و رسانه ای کشور را 
به خود جلب کرد؛ »دو بار ملاقات خاتمی با »جورج 

سوروس« پدر انقلاب های مخملی«.
در همان ایام تلاش های زیادی از ســوی یک 
جریان خاص صورت گرفت تا خبر کیهان را نادرست 
جلوه دهند. مدتی بعد خبری منتشر شد که محمد 
خاتمی که مدعی بود با ســوروس ملاقاتی نداشته 
است، به علت اظهارت شــریعتمداری درباره این 

دیدار از وی شکایت کرده است.
البته اکنون که سال ها از آن روزها می گذرد هنوز 
این شکایت به صورت رسمی مطرح نشده است و 
بیشتر نقل برخی محافل از جمله یکی از سؤالات پر 
تکرار نشست های خبری سخنگوی قوه قضائیه است.

سخنگوی دستگاه قضا در نشست خبری روز 20 
آبان امسال، در پاسخ به سؤال خبرنگار روزنامه شرق 
مبنی بر شکایت رئیس دولت اصلاحات از افرادی که 
به او اتهــام زده بودند و روند آن پرونده  گفت: این 
موضوع را باید بررسی کنم و از شما هم می خواهم 
از وکیل این پرونده شماره و تاریخ لایحه ارسالی را 

بپرسید و به من اطلاع بدهید تا راحت تر بتوانیم این 
موضوع را پیگیری کنیم.

در نشست بعدی سخنگوی قوه قضائیه یعنی 
روز یکشــنبه گذشــته این موضوع دوباره مطرح 
شد، خبرنگار شــرق با اشاره به ارسال یک شماره 
کلاسه پرونده درباره شکایت مورد نظر، سؤال خود 
درباره روند شکایت وکیل خاتمی از شریعتمداری 
و رسیدگی به این پرونده را تکرار کردکه محسنی 
اژه ای گفت: دو سه روز قبل شماره کلاسه به دستم 

رسید و درحال پیگیری موضوع هستم.
اژه ای ادامه داد: قبل از دریافت شماره کلاسه 
پرونــده موضوع را از دادســتانی و مرکز رســانه 
جویا شــدم که هیچکدام اطلاعی نداشتند؛ چون 
این شــکایت را پیــدا نکردیم موضــوع را با آقای 
شریعتمداری مطرح کردم که ایشان گفت من هم 
شنیده ام و حتی یک زونکن از مستندات هم برای 

دفاع آماده کرده ام اما احضاریه ای نیامده است. 
ســخنگوی قوه قضائیه افزود: با ارسال شماره 
کلاسه، گفتم موضوع را دنبال کنند؛ با توجه به این 
شماره، شکایت به سال 88 برمی گردد و موضوع را 

پیگیری می کنیم.
استقبال کیهان از وصول شکایت

اما آنچــه در این بین جلــب توجه می کند 
این اســت که چرا این شکایت بیش از آنکه رنگ 
واقعیت به خود بگیرد بیشــتر یک ادعا است. این 
اولین بار نیســت که کیهان و مدیر مسئول آن در 
طول سال های گذشته به کرات از سوی مسئولان 
دولت های مختلف و همین طور برخی چهره های 
دیگر مورد شــکایت قرار می گیرند و پس از طی 
مراحل اداری و قانونی این شــکایت ها در دادگاه 
مربوطه مطرح و روند خود را پشت سر می گذارد، تا 

آنجا که می توان مدیر مسئول کیهان را پر تردد ترین 
شخصیت رسانه ای در دادگاه های مختلف برای دفاع 
از مطالب منتشره دانست چرا که هر از چند گاهی 
با شــکایت دولتی های مدعی آزادی رسانه، گذر 
وی به دادگاه کشــیده می شــود و این البته تاوان 
ایســتادگی بر مواضع و اصولی است که کیهان به 

آنها افتخار می کند.
 اما این هم عجیب اســت که شکایت ادعایی 
مــورد بحث هیچ گاه وصول نمی شــود و علی رغم 
آمادگی کیهان و استقبال از تشکیل دادگاهی که 
مستندات ملاقات آقای خاتمی با جورج سوروس و 
ابعاد دیگری از پشــت پرده عملکرد سران فتنه در 
آن مطرح شود، طرف مقابل ماجرا هرگز تمایلی به 

تشکیل این دادگاه نداشته است.
عجیب نیست که یک شخص برای دفاع از خود 
دست به شکایت از شخص دیگری بزند اما با وجود 
سال ها و تشکیل نشدن چنین دادگاهی هیچ وقت 

نسبت به این موضوع گله و اعتراض نکند؟
مدیرمسئول روزنامه کیهان نیز تا کنون چند بار 

به این شکایت مورد ادعا واکنش نشان داده است.
وی در شــهریور سال گذشته و پس از تلاش 
سایت معلوم الحال »آمد نیوز« برای زیر سؤال بردن 
خبر ملاقات خاتمی و جورج ســوروس و نســبت 
دادن اتهاماتی به مدیر مســئول کیهان، به فارس 
گفته بود: »این نکته ازآنجا اهمیت بیشــتری پیدا 
می کند که جرج ســوروس یک سرمایه دار یهودی 
صهیونیست است و به پدر کودتاهای رنگی شهرت 
دارد کودتاهایــی نظیر آنچــه در فتنه 88 و تحت 
عنوان به اصطلاح جنبش سبز! شاهد بودیم. سوروس 
تأمین کننده منابع مالی کودتاهای مخملی است و 
دقیقاً به همین علت است که خاتمی به عنوان یکی 

از عاملان اصلی فتنه 88 از افشای ملاقات های خود 
با او وحشت دارد، چراکه این ملاقات در وطن فروشی 

سران فتنه تردیدی باقی نمی گذارد.«
شریعتمداری بیان کرده بود: »خبر مربوط به 
ملاقات خاتمی با جرج سوروس برخلاف آنچه سایت 
وابســته به انگلیس و اسرائیل در پی القاء آن است 
شایعه نیست بلکه یک واقعیت مستند و غیرقابل انکار 
است که بارها به آن پرداخته ایم و جالب آنکه آقای 
خاتمی به همین علت از بنده شــکایت کرده است 
ولی علیرغم اصرار من به تشکیل دادگاه و ارائه اسناد 
ملاقات وی با جرج ســوروس، ایشان از پی گیری 
شکایت خویش طفره رفته و خودداری می کند که 
تصور می کنم خاتمی با طرح شــکایت در پی رفع 
اتهام از خود بوده نه آنکه پیگیر آن باشد و ازآنجاکه 
اقدام سؤال برانگیز خود را قابل انکار نمی داند حاضر 
به تشکیل دادگاه نیست. لازم است بدانید که جرج 
ســوروس در فتنه آمریکائی - اسرائیلی 88 نقش 
فعالی داشت و بعد از شکست فتنه نیز در مصاحبه 
با CNN گفته بود قول می دهم که تا پایان ســال 

2010 جمهوری اسلامی ایران از بین برود.«
مدیرمســئول کیهان دی ماه 92 نیز در جمع 
دانشــجویان دانشــگاه تهران گفته بود: »ما اعلام 
کردیــم خاتمی دو بار با جورج ســوروس ملاقات 
کرده اســت و اسناد آن را هم در اختیار داریم، چرا 

جواب نمی دهند؟«
حال با وجود گذشــت چند سال گویا بیشتر 
مشخص می شود که این شکایت خیلی واقعیت ندارد 
و هدف از مطرح شــدن هر از گاه آن چیز دیگری 
است. کیهان باز هم به بهانه مطرح شدن دوباره آن، 
آمادگی خود را برای تشکیل چنین دادگاهی و عرضه 

مستندات خود اعلام می کند.

زونکن آماده مستندات كیهان 
و یک شکایت ادعایی 

نماینده مردم شهرستان های خاش و میرجاوه در 
مجلس شورای اسلامی گفت: مرزبانان ربوده شده در 

سلامت هستند و به زودی به کشور باز می گردند. 
به گزارش ایرنا ، علی کرد ، در نشســت اعضای شورای 
اداری و معتمدان و علمای شهرستان خاش بیان کرد: برای 
آزاد کــردن گروگانهای اخیر که در مرز میرجاوه از ســوی 
گروهک تروریستی ربوده شده اند، نمایندگان مردم در مجلس، 
مســئولان سیاسی، امنیتی، سپاه، علما و معتمدان و اقشار 

مختلف مردم پای کار هستند.
وی اظهار داشت: شماری از این مرزبانان ربوده شده در 
چند روز قبل آزاد شــدند که تلاش می کنیم بقیه این افراد 

نیز به زودی به میهن و آغوش گرم خانواده شان بازگردند.
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی اظهار 
داشــت: با توجه به اینکه در محورهــای ارتباطی خاش به 
مقصد شهرهای همجوار حوادث فراوان و منجر به خسارت 
رخ می دهد، پیگیری برای دو بانده کردن این محورها مورد 
توجه اســت. وی افزود: برای دو بانده کردن محور خاش به 

زاهدان افزون بر 500 میلیارد تومان لازم است که خوشبختانه 
در روزهای اخیر کار اجرای 45 کیلومتر از این محور در دولت 
تصویب شــده و انتظار داریم در سریع ترین زمان ممکن نیز 
کار تعریــض جاده ها و رفع نواقص و نصب علایم و غیره نیز 

انجام شود.
کــرد گفت: افزون بر 70 درصد از ســوانح رانندگی در 
سیستان و بلوچستان ناشی از بی دقتی و عدم رعایت اصول و 
قوانین راهنمایی و رانندگی بوده که امیدواریم علما این فتوا 
را بدهند که ســرعت بالای 120 کیلومتر در این جاده های 

کم عرض خلاف شرع است.
24 مهرماه ســال جاری 12 نفر از مرزبانان و بسیجیان 
بومی در نقطه صفر مرزی لولکدان میرجاوه در جنوب شرق 
کشور توسط گروهک تروریستی جیش الظلم ربوده و به کشور 
پاکستان منتقل شدند. پنج نفر از این مرزبانان 24 آبان ماه با 
پیگیری های 2 دولت پاکستان و ایران آزاد و به ایران تحویل 
داده شــدند، اما کماکان هفت نفر دیگر در اختیار این گروه 

تروریستی قرار دارند.

نماینده مردم خاش در مجلس:

مرزبانان ربوده شده به زودی به کشور باز می گردند


